

<p>Date: April 14, 2025</p> <p>M/s Abu Dhabi Securities Exchange</p> <p><u>Subject: Menzies Aviation acquires G2 Secure Staff</u></p> <p>Menzies Aviation, a wholly owned subsidiary of Agility Global PLC, would like to announce that it has signed an agreement to acquire 100% of US-based G2 Secure Staff, an aviation service partner of choice for major airlines across the United States, for an enterprise value consideration of \$305m plus a deferred consideration of \$10m payable in 2026 and subject to achieving certain agreed upon performance metrics.</p> <p>This deal strengthens Menzies' position as the largest aviation services business globally, by number of countries, number of airports and aircraft turns.</p> <p>Once the transaction is closed which is expected end of Q2 2025 subject to certain regulatory approvals, G2 Secure Staff financials will be consolidated with Menzies' and this is expected to boost Menzies' group revenue by 20% to over \$3.1 billion, based on FY 2024 revenue figures. Note, this acquisition will be financed by existing external credit facilities extended to subsidiaries of Agility Global.</p> <p>Best Regards,</p>  <p>Tarek Abdul Aziz Sultan Al Essa Chairman</p>	<p>التاريخ: 14 ابريل 2025</p> <p>السادة / سوق أبوظبي للأوراق المالية المحترمين</p> <p><u>الموضوع: شركة مينيز للطيوان تستحوذ على شركة G2 Secure Staff</u></p> <p>تفيد شركة مينيز للطيوان وهي شركة مملوكة بالكامل لشركة أجيليتي جلوبال بي ال سي أنها وقعت اتفاقية لتملك 100% من الشركة الأمريكية G2 Secure Staff، مزود خدمات الطيران المفضل لشركات الطيران الكبرى في الولايات المتحدة الأمريكية، بقيمة 305 مليون دولار أمريكي بالإضافة الى مبلغ 10 مليون دولار سيتم دفعه في 2026 شرط تحقيق مؤشرات اداء متفق عليها.</p> <p>بهذا الاستحواذ سوف ترسخ مينيز مكانتها كأكبر مزود خدمات طيران في العالم من حيث عدد البلدان والمطارات المتواجدة فيها وعدد الطائرات التي تخدمها.</p> <p>وعند اتمام عملية الاستحواذ المتوقع في نهاية الربع الثاني من 2025 والمشرود بموافقة بعض الجهات الرقابية سيتم دمج بيانات G2 Secure Staff المالية مع بيانات مينيز ومن المتوقع أن تزيد إيرادات مينيز بنسبة 20% الى ما يزيد عن 3.1 مليار دولار بناءً على بيانات السنة المالية المنتهية 31 ديسمبر 2024. علماً أنه سيتم تمويل هذا الاستحواذ من خلال الخطوط الائتمانية الحالية الخارجية الخاصة بشركات تابعة لشركة أجيليتي جلوبال.</p> <p>وتفضلوا بقبول فائق التقدير،،،،</p>  <p>طارق عبد العزيز سلطان العيسى رئيس مجلس الادارة</p>
--	---

AGILITY GLOBAL PLC

Incorporated under Abu Dhabi Global Market (ADGM), Registration Number 000009397,
B-055, 1st Floor, Reem Mall, Najmat Abu Dhabi, Al Reem Island, Abu Dhabi, United Arab Emirates